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......nnaalleeżżyy  ssiięę  KKoolleeżżeeńńssttwwuu  kkiillkkaa  ssłłóóww  wwyyjjaaśśnniieenniiaa
ww  sspprraawwiiee  lliissttuu  ddoottyycczząącceeggoo  ooddppaaddóóww,,  kkttóórryy  ttrraaffiiłł
((cczzaassaammii,,  nniieesstteettyy,,  ppoo  tteerrmmiinniiee))  ddoo  lleekkaarrzzyy  mmaajjąą--
ccyycchh  pprryywwaattnnee  pprraakkttyykkii..  IInnffoorrmmaaccjjee  uuzzyysskkaalliiśśmmyy  
ww  oossttaattnniieejj  cchhwwiillii  ii  ddllaatteeggoo  ppoossttaannoowwiiłłeemm  sskkoorrzzyy--
ssttaaćć  zz  uussłłuugg  ppoocczzttyy,,  bbyy  iinnffoorrmmaaccjjaa  ttaa  ddoottaarrłłaa  jjaakk
nnaajjsszzyybbcciieejj  ddoo  jjaakk  nnaajjsszzeerrsszzeeggoo  ggrroonnaa  zzaaiinntteerreessoo--
wwaannyycchh..  TTyyllkkoo  ttrryybb  aallaarrmmoowwyy,,  uużżyywwaajjąącc  tteerrmmiinnoolloo--
ggiiii  wwoojjsskkoowweejj,,  aa  nniiee  bbrraakk  sszzaaccuunnkkuu  ddoo  ooddbbiioorrccyy  bbyyłł
ppoowwooddeemm,,  żżee  lliisstt  nniiee  zzoossttaałł  ppooddppiissaannyy..  BByyłłoo  ttoo
mmoojjee  nniieeddooppaattrrzzeenniiee  ii  ttyycchh,,  kkttóórrzzyy  ppoocczzuullii  ssiięę  uurraa--
żżeennii,,  pprrzzeepprraasszzaamm..  
ZZ  ppeewwnnyycchh  wwzzggllęęddóóww  nniiee  mmoożżnnaa  bbyyłłoo  kkoorrzzyyssttaaćć  
zz  iinnnnyycchh  ffoorrmm  kkoonnttaakkttuu  nniiżż  lliisstt  ii  rroozzmmoowwyy  oossoobbiissttee..
MMaaggiisstteerr  HHaannnniiee  ŚŚmmiiggiieellsskkiieejj  ii  kkoolleeggoomm  zzaaaannggaażżoo--
wwaannyymm  ww  aakkccjjęę  iinnffoorrmmaaccyyjjnnąą  cchhccęę  ww  ttyymm  mmiieejjssccuu
sseerrddeecczznniiee  ppooddzziięękkoowwaaćć..  MMooiimm  zzddaanniieemm,,  ttyyllkkoo  zzddee--
nneerrwwoowwaanniieemm  mmoożżnnaa  ttłłuummaacczzyyćć  ffoorrmmęę  nniieekkttóórryycchh  
zz  ttyycchh  rroozzmmóóww..  MMyyśśllęę  jjeeddnnaakk,,  żżee  ddoo  kkuullttuurryy  oossoobbii--
sstteejj  ppoowwiinnnnyy  nnaass  oobblliiggoowwaaćć  wwyyżżsszzee  wwyykksszzttaałłcceenniiee  
ii  cchhaarraakktteerr  nnaasszzeejj  pprraaccyy..

Moim zdaniem, problem odpadów, wynikający 
z niedoskonałego, z jednej strony, prawa, a z drugiej, 
z jego nieznajomości przez nas, jaskrawo pokazuje, 
jak w dzisiejszym świecie ważna jest informacja, 
a zwłaszcza szybkość jej przekazywania. W wielu
sytuacjach doskonałym narzędziem komunikowania
się jest internet, a także telefon komórkowy. Do-

cierające do mnie sygnały dotyczące strony interneto-
wej WIL, a zwłaszcza uwagi na temat jej małej przej-
rzystości i dość skomplikowanej nawigacji, skłoniły
mnie do decyzji o podjęciu prac nad nową wersją
naszej witryny. Moim zdaniem, stosunkowo szybko
trafi w Państwa ręce coś nowego i lepszego. Kolejną
nowością będzie możliwość docierania do Was w for-
mie esemesowej. Żeby te narzędzia były skuteczne,
potrzebne są jednak aktualne adresy e-mailowe oraz
numery telefoniczne, na które będzie można ważne
informacje przekazywać. Oczywiście, zgodnie z obo-
wiązującą ustawą o ochronie danych osobowych, to na
mnie będzie spoczywać obowiązek ochrony Państwa
prywatności.

Moim zdaniem, w najbliższej przyszłości nie mamy
co liczyć na kolejne fundusze z Unii Europejskiej, 
z których będą mogli korzystać lekarze. Dlatego też
apeluję, aby skorzystać z tych pozyskanych z trudem
do tej pory. Celem organizowanych w tej chwili szko-
leń jest przede wszystkim  przekazanie wiedzy z zakre-
su zarządzania, prawa, które obowiązuje w prowa-
dzeniu praktyki lekarskiej czy też rozliczeń z NFZ 
w formie elektronicznej. Szkoda byłoby nie wyko-
rzystać tej puli pieniędzy, które zostały pozyskane dla
lekarzy praktykujących prywatnie lub właścicieli NZOZ
– w „Biuletynie WIL” znajdą Państwo karty zgłosze-
niowe.

Moim zdaniem, Wielkopolska zawsze mogła się
szczycić bardzo wysoką jakością pracy. Uważam, że
dobrym pomysłem było wydawanie certyfikatów WIL,
o które występowali lekarze prowadzący praktyki.
Wydaje mi się, że warto byłoby wrócić do tej formy
oceny jakości gabinetów. Oczywiście, fakt posiadania
takiego certyfikatu powinien dawać wymierne korzy-
ści jego posiadaczowi. Chętnie poznam Waszą opinię
na ten temat.

Chcę wszystkim Koleżankom i Kolegom złożyć
serdeczne życzenia z okazji nadchodzących

Świąt Wielkiej Nocy. 

Moim zdaniem...
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